
Schriftelijke vragen over zorgelijke financiële situatie gemeente Groningen

Geacht college,

Onlangs  hebben  wij  kennis  kunnen  nemen  van  de  BDO  benchmark  voor  Nederlandse
gemeenten. Van de titel van het onderzoek “Resultaten verbeterd, structurele onzekerheid
blijft”  lijken  alleen  de  laatste  drie  woorden  van  toepassing  op  de  resultaten  van  onze
gemeente.  Deze  nieuwe  vergelijking  met  andere  gemeenten  in  onze  orde  van  grootte
schetst opnieuw een zorgelijk beeld. Met de hoogste netto-schuldquote en by far de laagste
solvabiliteit van de 32 grootste gemeente rijst de vraag of ons financiële beleid verantwoord
is  opnieuw. De fractie van het  CDA Groningen wil  dat  Groningers de financieel  wankele
positie van onze gemeente niet nog dieper in de portemonnee gaan voelen.

Dit brengt de fractie van het CDA Groningen tot de volgende vragen:

1. In hoeverre rekent dit college zichzelf en vorige coalities het gegeven aan dat we, als
gemeente  met  de  op  één  na  hoogste  lastendruk  per  inwoner,  alsnog  de  meest
wankele gemeentefinanciën hebben van de 32 grote Nederlandse gemeenten?

2. Baart de benchmark over 2021 het college zorgen en hoe kan het dat de gemeente
Groningen net als in 2020 als enige van de 32 grote Nederlandse gemeenten een
onvoldoende krijgt op de staat van de gemeentefinanciën?

3. In hoeverre is dit college van mening dat het geclaimde en als zodanig gehanteerde
weerbaarheidsvermogen indien nodig daadwerkelijk binnen een kort tijdsbestek kan
worden aangewend?

4. Hoe kan het dat deze coalitie halverwege januari al meerdere keren naar de raad is
gekomen met het verzoek om bovenop de begroting 2023 financiering beschikbaar te
stellen en in hoeverre kan de raad verwachten dat het college de komende maanden
om additionele financiering zal blijven verzoeken?

5. In hoeverre deelt dit college met het CDA de zorg over de financieringstruc om extra
investeringen op papier te dekken uit toekomstige opbrengsten?

6. In  hoeverre  deelt  dit  college  met  het  CDA  de  conclusie  dat  investeringen  in
werkelijkheid niet uit toekomstige opbrengsten gedekt kunnen worden en dat het
een onwenselijke tendens is om die papieren exercitie herhaaldelijk op te voeren?

7. Deelt het college met het CDA het belang van gezonde gemeentefinanciën?
8. Is  dit  college  in  tegenstelling  tot  onze  fractie,  haar  eigen  kengetallen  en  de  bdo

benchmark van mening dat de Groninger gemeentefinanciën gezond zijn?
9. Welke mogelijkheden ziet het college om het lokale belastinggebied op termijn te

vergroten? En in hoeverre meent het  college dat  dit  mogelijk kan zijn zonder de
gestapelde belastingdruk op Groningers te verhogen?
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